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senek közel egymáshoz a különbözö rendez-
vények

- búcsú augusztus 27.
- inotai Napok szeptember 15-16-17,
- várpalotai Napok október 13-25 (a dá-

tum lehet, hogy nem pontos)
A Baráti Kör összejöveteleire természe-

tesen bárki bemehet, és az inotai részönkor-
mányzat tagjainak részvétele nem minősíti
át megbeszéléseinket részönkormányzati
üléssé!

Miután az intézmény igazgatója - "azt
gondolva, hogy az inotai részönkormányzat
tart összejövetelt és megbeszélést... a Kö-
zösségi Házban, azon részt véve csak a Ba-
ráti Kör tagjai val találkoztam" - csalatkozva
a gondolatában, milyen kényszer hatása alatt
szenvedte végig a Baráti Kör tagjainak
"uralkodását a házban"?

Tudomásunk szerint senki és semmi nem
kényszerítette erre' Nyilvánvalóan megte-
hette volna, hogy nem vesz részt, de nem
tette - miért?

Milyen bántó és sértő dolgokat hallott?
Kin, vagy kiken uralkodtak a megbeszélé-
sen résztvevők?

• • •
Reagálás

Az elmúlt testületi ülésen a T. polgármes-
ter úr és a képviselők igen komikusan fejez-
ték ki nemtetszésüket az Inotai Hírlap cik-
keiről. Nem tudjuk, hogy a polgármester úr
és a képviselő testület nem inotai tagjai mi-
kor jártak Inotán lakossági fórumon?

Tisztában vannak-e vele, hogy Inotán mi-
lyen a közvélemény a várpalotai önkor-
mányzatróI?

Tudjuk, hogy a polgármester úr és a váro-
s'!Ityák igen elfoglaltak a "köz" dolgaival, de
emlékezetünk szerint idestova két éve, hogy
semmilyen népi összejövetelen, falugyűlé-
sen nem vettek részt'

Igaz, honnan is tudták volna, hogy Inotán
milyen a közhangulat, illetve milyen a la-
kosság anyagi helyzete?

Ami ebben az újságban megjelenik - bár-
milyen kellemetlen is a város vezetése részé-
re - igaz tények! Ezek a cikkek tulajdonkép-
pen a falu és a lakótelep polgárainak életét és
véleményét tükrözik!

Ha valamilyen formában megpróbáltak
volna közvélernény kutatást tartani, rájöttek
volna, rniért ilyen a közhangulat.

IBK

Ezek az emberek itt Inotán nem forradal-
mat akarnak, hanem - ha idáig úgy éltek,
mint a Hamupipőke, akkor most - el szeret-
nének menni a bálba is!

Ha az első reagálásra egy kicsivel több
gondot fordítottak volna erre a kis település-
re, - nemcsak anyagi problémákkal kapcso-
latban, hanem erkölcsi biztatással is - akkor
lehet, hogy nem így gondolkodnának a la-
kók!

Elég nevetséges az a vélemény is, amit a
várpalotai önkormányzat humánpolitikai
osztályának igazgatónője tolmácsolt a pol-
gármester úron keresztül. Sajnálatos dolog,
hogy a képviselő testület egyes tagjai a nem-
tetszésüket nyilvánítják ki, hogy a választó
polgárok valamilyen formában "irányítsak"
a város vezetését. Ha esetleg nem tudnák -
ebből élnek!

A tulajdoni viszonyokat pedig úgy kelle-
ne rendezni, hogy az inotai Faluház nem az
igazgatónő tulajdona, hanem pillanatnyilag
a városé, annak ellenére, hogy az inotai la-
kók építették!

Azt a véleményt, hogy nem a legszínvo-
nalasabb az Inotai Hírlap elfogadjuk, de a
benne megjelenő cikkek az igazságot és a
falu-lakótelep véleményét tükrözik.

Nem tudjuk, hányszor kell megírnunk,
hogy nem bizottság, nem frakció szerkeszti
a lapot, hanem az Inotáért Baráti Kör tagjai.
Az inotai részönkormányzat egyes tagjai el-
vállalták Inota leválásának hivatalos bonyo-
lítását. Ezt aláírásukkal bizonyították. Ak-
kor miért kell ettől az ügytől elhatárolni
magukat a testületi ülésen?

Vagy talán a saját aláírásukat megtagad-
va, illetve a lakók bizalmát sárba taposva
ragaszkodnak a frakciójukhoz?

Tisztelt Polgármester Úr, a polgárok ne-
vében kérjük, hogy a legközelebbi falugyú-
lésen, lakossági összejövetelen szívesked-
jen megjelenni, ha elfoglaltsága engedi!

Szeretnénk, ha Ön és a képviselő testiilet
nem ellenségként, hanem legfeljebb ellen-
félként kezeine bennünket. Az ellenségek
ugyanis félreteszik a sportszerűség minden
formáját, az ellenfelek viszont akár "fair-
play" díjat is nyerhetnek!

Zárszóként szeretnénk egy nagy költőnk
verséből idézni:

"Habárfelul a gálya,
Alul a víznek árja,
Azért a víz az úro"

Inotáért Baráti Kör
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Nagyszerű hazai sikerek

Inotai GYSe-0. ÉpítÓK
6:2 (4203:4007)

Petfürdö. A négy év óta mumus dunaújvárosia-
kat, négy döntetlen után hazai pályán most végre
megverték ajól felkészült inotaiak a teke NB l-ben.
Mindössze egy fán múlott a 7: l-es (196 fa) gyöze-
lern, Sikerrel mutatkozott be az újonnan igazolt Fel-
tein és a csapatba került Balogh Attila. Az elsö
sorban dobó Stéger-Szentes kettős öt fával kikapott a
jól szereplö vendég duótól, A második sorban a
Féltein-Balogh páros kitünö játékkal 102 fával nyert.

. A befejeze) két dobó, Tóth és Zólyomi egységes
teIjesítménnyel99 fával növelte az inotai előnyt.

Az egyéni eredmények. Tóth 749, Feltein 706,
Zólyomi 697, Szentes 691, Balogh 687, Stéger 673,
illetve Wittmann 693, Hosszu 687, Simonyi n82,
Badi 649, Budai-Czeizlinger 647, Ásványi l. 644 fa.

Inotai GYSe-D. ÉpítÓK
3:1 (1304:1219)

Inota. Az ifjúságtak találkozóján a gyengébb na-
pol kifogó qénest jól "helyettesítette" Petter, s így
biztos gyözelmet arattak a hazaiak. Eredmények:
Petter 656, Dénes 648, ill. Szal ka 663, Ásványi ll.,
Budai 557.

Amatőr sportélet
A Bakonyi Erőmű RT-nél a Villamos Napok

keretében sportnapot rendeztek Ajkán. Az Inotai
Erömú dolgozói a körülményeket figyelembe véve
júl szerepeltek az "aktív amatörökkel" felálló ha-
zaiakkal szemben. Labdarúgóink negyedik, lövé-
szeink és teniszezőink harmadik, férfi tekézóink ötö-
dik és hatodik, n(íi tekézöink pedig elsö helyet sze-
reztek.

Az Alumínium KFT dolgozóira épülö tekecsapat
Sárváron egy Emlékversenyen szerepelt az [GYSC
tekecsapata mellett, A profik elsők lettek, míg az
amatörök a három napig tartó versenyen az előkelő
negyedik helyet szerezték meg.

Varga Géza úrnak
Tárgy: Tájékoztatás az NB l-es Inota

GYSe tekeszakosztály !elkészüléséről.
Az 1995/96 évi felkészülés kitúnően si-

került 7 kupán vettünk részt. Csapatban két
kupát, egy második, két harmadik helyet
szereztünk. Egyéni és párosban hat első, egy
második, két harmadik helyet sikerült el-
nyernünk.

- Nagy veszteség, hogy Hali sporttárs
Inota meghatározó egyénisége átigazolt a
hazai Péti MTE csapatához.

Újra gurul a tekegolyó az NB 1 bajnoksá-
gáért az első forduló hazai pályán 95.09.09.
10.00-kor kezdődik a Péti tekecsarnokban
Inota GYSC-Dunaújvárosi Építők ellen. Re-
méljük jól tudjuk kamatoztatni a felkészülé-
si munkánk.u. .\ csapat tagjai mindent elkö-
vetnek annak érdekében, hogy tovább öreg-
bítsük CI városunk és Inota hírnevét.

HajráInota


